Loving Communication



Communication is the fuel that keeps the fire of your relationship burning, without it, your relationship goes cold.

—William Paisley

Before you speak, think: Is it necessary? Is it true? Is it kind? Will it hurt anyone? Will it improve on the silence?—Sai Baba

Without communication there is no relationship. Without respect there is no love. Without trust there is no reason to continue.—Unknown

The most important thing in communication is hearing what isn't being said. The art of reading between the lines is a lifelong quest of the wise.

-Shannon L. Adler

A relationship based on people-pleasing is unbalanced and an unnecessary sacrifice of integrity, that will eventually break down.—Peter Shepherd

Two monologues do not make a dialogue.—Jeff Daly

I remind myself every morning: Nothing I say this day will teach me anything. So if I'm going to learn, I must do it by listening.—Larry King

Communication is a skill that you can learn. It's like riding a bicycle or typing. If you're willing to work at it, you can rapidly improve the quality of every part of your life.—Brian Tracy

I speak to everyone in the same way, whether he is the garbage man or the president of the university.—Albert Einstein

Kind words can be short and easy to speak, but their echoes are truly endless.

—Mother Teresa



التواصل المُحب

التواصل هو الوقود الذي يحافظ على نار العلاقة مشتعلة، بدونها، تصبح علاقتك باردة. – وليام بيسلى

قبل أن تتحدث، فكر: هل هذا ضروري؟ هل هذا صحيح؟ هل هو لطيف؟ هل سيؤذي أحداً؟ هل الصمت أفضل؟ - ساي بابا

بدون التواصل لا توجد علاقة. بدون احترام لا يوجد حب. بدون الثقة لا يوجد سبب للإستمرار. - غير معروف

الشيء الأكثر أهمية في التواصل هو سماع ما لا يقال. فن القراءة بين السطور هو البحث عن الحكمة مدى الحياة. - شانون إل أدلر

العلاقة القائمة على إرضاء الناس؛ علاقة غير متوازنة وتضحية غير ضرورية للنزاهة، والتي ستنهار في نهاية المطاف. - بيتر شيبارد

لا يشكل مونولوجين حواراً. - جيف دالي

أذكر نفسي كل صباح: لن أتعلم من الأشياء التي أقولها. إن كنت أريد التعلُم عليّ أن أستمع.

- لأري كينغ

التواصل مهارة يمكنك تعلمها. مثل ركوب الدراجة أو الطباعة. إن عملت على تحسينها وممارستها، سترتفع جودةُ كل جزءٍ من حياتك بسرعة. - بريان تريسي

انا أتحدث مع الجميع بنفس الطريقة، سواء كان عامل القمامة أو رئيس الجامعة. - ألبرت أينشتاين

قد تكون الكلمات الطيبة قصيرة وسهلة، لكن أثرها كبيرٌ جداً. - الأم تيريزا

